
Agenda a zápis z jednání kolegia děkana

Předmět jednání Pravidelné jednání rozšířeného kolegia děkana – jednání č. 6/2022

Datum a čas 28.11. 2022 13:00 - 15:00

Místo Katolická teologická fakulta

Jednání vedl

Účastníci
, , , , ,Vojtěch Novotný Jaroslav Brož Luděk Knorr Jakub Jinek Markéta Jarošová

Vít Vlnas Radek Tichý Denisa Červenková Marek Šmíd

Omluveni

Přizvaní

Číslo jednací UKKTF/567652/2022

Zapsal(a) Luděk Knorr

Přílohy zápisu

Další jednání 19.12. 2022 13:00 - 15:00

1. Program

ID Popis

A0 schválení programu a kontrola úkolů

A1 postup přiznávání odměn 2022

A2 rozprava o akreditaci Dějin evropské kultury (Bc., NMgr.) a plánu dalších akreditací

A3 diskuse o ohlašovacím udělátku a šablonách pro PR

A4 kontaktní propagace SP na SŠ - synopse BDU+BDE, KT, TN

A5 rozprava o plánech kariérního rozvoje - stav, výhled

A6 Centrum dohody Strategické plánování (s odkazem na poslední setkání)

A7 rozprava o vybraných statistických údajích, bilanční zpráva UK

A8 workshop na téma sexuální obtěžování (Konsent)

A9 výsledky šetření mezi absolventy

2. Zápis obsahu jednání

ID Popis

A0 Program schválen.

A1 Předložený dokument byl projednán. RKD doporučilo způsob rozdělení formou nerealizovat fixní
část a vše nechat na rozdělení vedoucím pracovníkům.

STRANA 1 (CELKEM 3)
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A2 doc Šmíd uvedl návrh akreditací B.c a Mgr. (doc Sládek a prof. Kubín doplnili)
- posílení disciplín k 19 století,
- latina redukována a přesunuta do Mgr,
- praktický rozměr, četba, exkurze, letní škola, více povinně volitelných předmětů
- základ bude historický a literárně historický - ostatní přesunuté do volitelných resp.

povinně volitelných,
- srovnali hodnoty kreditů s FF,
- doplnění novověkých přednášek,
- Mgr bude moci vybrat dějiny středověku, nebo raného novověku

Děkan uvedl, že je to návrh katedry a nechce do něho zasahovat. Otevřený je název, který má být
výmluvný pro potenciální uchazeče.
JJ navrhuje název ve smyslu “european culture studies”
Proběhla diskuse o názvu… každý název je nepřesný

Evropské dějiny a literatura
pro ruské a ukrajinské studenty je pojem “evropské” důležité

Senátu se předloží doplňující návrh na změnu názvu.

Děkan uvedl výhled nových akreditací. (tabulka v příloze),
- na rektorátu byla námitka pouze k doktorskému studiu filosofie, obor je prý malý,
- na KTF se jedná o spíše velký obor,
- prorektorovi jsme vše vysvětlili,
- rektorka slíbila předložit KR nově s kladným stanoviskem,

A3 Děkan vysvětlil cíl Vytvořit ohlašovací nástroj na plánování akcí katedry
- výstupem bude průvodce (dokument), s jasnou odpovědností, s plánem aktivit,...
- otázkou je, zda má tato elektronizace smysl a bude akceptovaná zaměstnanci,

V. Vlnas reflektoval zkušenost z PedF a přetíženost
Budeme na tom dále pracovat
Šablony pro prezentaci fakulty

- KTF UK nebo plný název,
- vizuál by měl dělat grafik, V. Vlnas zkusí dodat jméno,

Chceme jednotný vizuál a logo, do té doby budeme jednotit návrhy, které byly předloženy

A4 Děkan prezentoval přehled škol, na které chceme jít
- do týdne členové RKD vypíšou názvy škol, na které chceme jít a navrhnout i osoby, které

budou obcházet,
- poslední týden v lednu by měli na školy vyrazit,
- organizovat to bude Ottová, Šmíd

Proběhl den otevřených dveří - cca 15 zájemců, - program byl dobrý.
Na konci ledna navrhujeme další den otevřených dveří.
Web postupně orientujeme na uchazeče.

A5 Kariérní plány a hodnocení má univerzita promítnout do financování (rozpisu financí).
UK bude hodnotit OD a průběh hodnocení,
Diskuse na téma průběhu současného hodnocení.

STRANA 2 (CELKEM 3)



A6 RKD chce nadále spolupracovat s Centrem dohody
Návrh: Sejdeme se na aktualizaci SZ pro 23 a více, navržený termín 17.1.

A7 Děkan prezentoval údaje z hodnocení univerzity.
Vyzývá ke sledování údajů a hledání dalších návrhů na zlepšení

A8 Děkan vyzval k účasti na školení “sexuální obtěžování”, jsou další 3 místa

A9 viz web UK

Zápis schválil dne:

Vojtěch Novotný – děkan

STRANA 3 (CELKEM 3)


